
Beste leden van de raad, 

Tijdens een themabijeenkomst op 1 februari 2023 bent u geïnformeerd over de actuele  
ontwikkelingen bij warmtenetten. De nadruk lag op de marktordening van bestaande en 
nieuwe warmtebedrijven op de lange termijn in relatie tot de nieuwe warmtewet, de Wet 
collectie warmtevoorziening (kort: Wcw). Vervolgens bent u op 10 mei geïnformeerd over de 
mogelijkheden om als gemeente te sturen op de energietransitie (duiding gemeentelijk 
energiebedrijf). Daarin concludeerden we dat de opgaven van elektriciteitsopwek en warmte 
wezenlijk verschillen, en dat gemeentelijke rol in een lokaal energieproject telkens een 
maatwerk-afweging vraagt. Wij hopen dat beide bijeenkomsten hebben bijgedragen tot meer 
inzicht in dit complexe en hoog actuele dossier.

Wij vermoeden tevens dat beide bijeenkomsten de interesse voor het eerste moderne 
warmtenet van Venlo nog verder hebben aangewakkerd. Daarom nodigen wij u van harte uit 
voor de themabijeenkomst “Warmtebedrijf Hagerhof en omgeving” op woensdag 31 mei a.s. 
om 19:30 uur in de raadszaal van het stadhuis. Waar de eerdere bijeenkomsten van  
algemene aard waren, gaat het op 31 mei concreet over een warmtenet voor de wijk 
Hagerhof en omgeving en is bedoeld als voorbereiding op het komende raadsvoorstel over 
het warmtebedrijf voor de wijk Hagerhof en omgeving. 

Wat kunt u verwachten? 

In de wijken Hagerhof-Oost, Hagerhof-West, Sinselveld en Krekelveld moet voor 2030 het 
eerste (moderne) warmtenet van Venlo ontstaan, zo staat het in de Transitievisie Gebouwde 
Omgeving. Op 28 april 2021 nam de raad een besluit (RV 2021-25, inclusief amendement) 
over de rolkeuze van de gemeente Venlo bij de verdere verkenning en realisatie van 
warmtenetten in de wijk Hagerhof-Oost en de omliggende wijken. We zien dat er op het 
gebied van warmtenetten de afgelopen twee jaar enorm veel is gebeurd. Zowel het voorstel 
als ook het besluit van 28 april 2021 over de rolkeuze, genomen met de toenmalige kennis, 
zijn inmiddels door de werkelijkheid ingehaald. Voortschrijdend inzicht, als ook landelijke 
ontwikkelingen en verwachtingen (Wcw) wat betreft publieke deelneming in warmtenetten 
leiden ertoe, dat er een nieuwe keuze gemaakt moet worden voor het toekomstige 
warmtenet in de wijk Hagerhof en omgeving. Het beoogde doel van de Wcw, publiek 
eigenaarschap van minimaal 51% van de infrastructuur van huidige en toekomstige 
warmtenetten stelt ons op de korte termijn voor een grote uitdaging. Dit blijkt uit onderzoeken
van het ministerie van Economische Zaken en Klimaat, PWC en Greenvis. Hoe houden we 
desondanks de voortgang in het project en wat zijn de mogelijkheden om publiek 
eigenaarschap te borgen?

Aan de hand van scenario’s voor de korte en lange termijn zullen wij u meenemen in de 
afwegingen om te komen tot een warmtenet in de wijk Hagerhof en omgeving.

Wethouder Marij Pollux zal u welkom heten en kort het belang voor Venlo schetsen. Daarbij 
wordt ingegaan op de wijze waarop deze ontwikkeling aansluit op onze ambities en de 
opgaven van de stad. 

Wij begroeten u graag op 31 mei aanstaande.


